

# 赛格尔充电9LED手电筒 节电耐用高亮聚光

产品名称	赛格尔充电9LED手电筒 节电耐用高亮聚光
公司名称	潮州市海澜电子公司
价格	.00/个
规格参数	品牌:赛格尔 材质:塑料 光源形式:LED
公司地址	中国 广东 潮州市湘桥区 广东省潮州市北片工业区北站二路
联系电话	86 0768 2803777 15913094141

## 产品详情

品牌	赛格尔	材质	塑料
光源形式	LED	型号	SA-129
颜色	红	功率	900mAH
产地	广东潮州	主要用途	日用 旅游 户外活动 应急
工作电压	220 ( V )	工作寿命	可反复充电300次以上
外形尺寸	22.3cm*7.5cm*4.5cm	箱装数量	96支/箱
贸易属性	内销外贸	产品类别	手电筒

sa-129多功能随身手电筒，使用方便，造型美观大方，选择本产品显示了您的英明，同时使您的工作、学习、旅行更为方便

### 产品特点：

本产品额定容量高达900mah。

超长寿命电池高达300次以上循环使用。

采用9颗聚光高亮度长寿命led灯。

采用聚光两档：5灯省电，9灯照得更亮更远。

### 功能示意图：

## 使用说明：

充电时将交流插头推出，直接插入ac220v -电源插座上，相应充电指示灯亮。充足电需要12个小时。

用时把开关键向上方向推动，灯亮，停止照明将开关键向下方向推动。

充足电9灯可连续使用20小时左右。

在使用过程中，当led灯泡亮度暗淡时，电池趋于完全放电状态，此时，为保护电池，应停止使用，并必须及时充电(不应在led灯泡无光时才充电，这时电池极易损坏失效)。

## 注意事项：

电量用完后，请及时充电。

产品充电时切勿使用，以免烧坏电器或电源内部元件。

产品最长充电时间不能超过24小时。如果不经常使用，请每存放三个月内补充电一次约4小时，否则会降低电池寿命。

## 品质保证：

确属本厂产品质量问题，自购置之时起保修期为3个月。非正确使用而致

产品损坏、烧坏的，不属保修之列。

## product speciality:

rated capacity 900mah of the high ability of it.

durable recharging period more than 300 times.

use 9 long life and high brightness led bulb.

two available option:you may turn on power-saving 5 leds or lighter and further 9 leds.

## usage instruction:

push the plug perfectly when you charge it.insert it directly in the socket with alternating current 220v and lighting,keep the charging about 12 hours.

lamp is lighting when the switch is pushed on.at the contra side it is off.

sufficient electricity 9 lights can be used for about 20 hours continuously.

when the led bulb is dark during usage, that means battery is at the stage of discharging. at this moment, in order to protect the battery, please stop using, and charge it in time. (please charge before the led bulb is dark fully, otherwise it

would damage the battery).

caution:

when the energy power is exhausted, please charge it immediately.

don't use it when charging, otherwise it would burn the electric stuff and elements.

the most charge time should be less than 24 hours, please charge it more than 4 hours every store three months if it do not be used for a long time. otherwise, it would affect the battery's life.

quality guarantee:

power are guaranteed for three months from the data of the purchase if any real quality problems occur with our products, but damages caused by incorrect operation are not included. occur with our products, but damages caused by incorrect operation are not included.